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				ČSOB prodala dluhopisy za 6,86 miliardy 			

									

					
					
							
	
																		Kategorie: Finance							
	
				
				
					22. červen 2012				
			


                
	
	
				
								
		[image: CSOB_logo]V průběhu května (od 10. 5. do 31. 5.) měli zájemci možnost si objednávat spořicí státní dluhopisy. Celkem ČSOB zaznamenala 5 657 objednávek dluhopisů v objemu 6,86 miliardy korun, což je 45 % z celkového objemu. U ČSOB měli lidé největší zájem o diskontované spořicí státní dluhopisy na rok a půl a reinvestiční spořicí státní dluhopisy na pět let.
 
„Průměrná objednávka dluhopisů byla 1,2 milionu korun. Naprostá většina objednávek pocházela od fyzických osob, pouze jedno procento z celkového počtu objednaných dluhopisů tvořily právnické osoby," řekla Marcela Suchánková, výkonná manažerka segmentu Spoření a investice ČSOB.

Dluhopisy byly k dispozici pro občany České republiky i cizince. Zakoupit si je mohla také občanská sdružení, nadace a nadační fondy, církve, obecně prospěšné společnosti a zahraniční neziskové společnosti. Nově oproti loňské emisi si mohly tři typy dluhopisů koupit mimo jiné kraje, města, veřejné vysoké školy, stavovské komory a veřejnoprávní instituce.

Nominální hodnota jednoho dluhopisu byla 1 Kč a minimální počet zakoupených dluhopisů byl 1 000 ks. V loňském roce si investoři objednali spořicí dluhopisy za více než 20 miliard Kč. Druhou letošní emisi chystá Ministerstvo financí na druhou polovinu roku.

Další informace jsou k dispozici přímo na speciálních webových stránkách MF ČR:

http://www.sporicidluhopisycr.cz/cs/
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					Nejnovější rozhovory                     
			

		

			
					
				
									
					  [image: Penzijní spoření stále výhodné pro zaměstnavatele i zaměstnance]
					 
								
					                                         Penzijní spoření stále výhodné pro zaměstnavatele i zaměstnance 


															
										
					Přáním snad většiny lidí je dožít se vysokého věku ve zdraví a spokojenosti. Tedy také mít na stáří kde bydlet, co jíst, dostupnou lékařskou péči a možnost užívat si rodiny či zálib, možná ještě i trochu pracovat, být užitečnými.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Umělá inteligence přetváří business a otevírá nové horizonty]
					 
								
					                                         Umělá inteligence přetváří business a otevírá nové horizonty 


															
										
					V době, kdy se komunikace s umělou inteligencí stává novým standardem, objevujeme, jak vylepšit podnikání a jak se odlišit od konkurence. Co to ale vlastně znamená, jak se AI projevuje v praxi? Na to nám odpověděla PhDr. Ladislava Knihová, Ph.D., MBA, autorka knihy AI Marketing Playbook: Jak ChatGPT a umělá inteligence mění svět marketingu, kterou vydal Nakladatelský dům Grada.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Kvalita jako předmět touhy, nikoli jen volby]
					 
								
					                                         Kvalita jako předmět touhy, nikoli jen volby 


															
										
					Co je to kvalita? Vnímáme ji v celé šíři? Liší se obsah tohoto pojmu ve srovnání s dobou před 30 lety? Jak ji správně charakterizovat? Proč má smysl o ní hovořit? Otázek by bylo pro nadšence a příznivce diskuzí nad uvedeným tématem jistě dost.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Abych byl jako manažer přínosem]
					 
								
					                                         Abych byl jako manažer přínosem 


															
										
					Nač myslí nejvyšší manažer značky, obchodního řetězce, prodejen? Asi to neposoudí objektivně nikdo, kdo v takové roli nebyl. Miroslav Kopřiva, šéf českého Intersportu, nosí v hlavě čísla, úkoly, přání kupujících i reklamní slogany.

 

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Dřevostavby představují potenciál i v České republice]
					 
								
					                                         Dřevostavby představují potenciál i v České republice 


															
										
					Jak se česká firma prosazuje na zahraničních trzích, na jakých projektech spolupracuje, jaký je pohled na budoucnost tohoto dynamického odvětví a jakým směrem se ubírá stavebnictví v ČR, prozradil v rozhovoru Jiří Oslizlo, předseda představenstva společnosti AGROP NOVA a.s., která je výrobcem uceleného stavebního systému z masivního dřeva NOVATOP.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Zaměřujeme se na expanzi v zemích, ve kterých již působíme]
					 
								
					                                         Zaměřujeme se na expanzi v zemích, ve kterých již působíme 


															
										
					Mít doma psa, kočku, nebo třeba andulku či rybičky, znamená nebýt sám, ale žít s kamarádem z říše zvířat. Můžete si s ním povídat, hladit ho, pozorovat, relaxovat v jeho přítomnosti. Domácí mazlíček je svým způsobem váš psychoterapeut, jemuž vděčíte za mnohé.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: I rok 2024 bude ve znamení hledání šéfů firem]
					 
								
					                                         I rok 2024 bude ve znamení hledání šéfů firem 


															
										
					Ne každý se chce učit něčemu novému. Ale asi bude muset. Včetně seniorů, kteří budou chtít chodit do práce a něco si k důchodu přivydělat. Pracovní trh se totiž radikálně mění a změní.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Lázně jako nositel myšlenky zdravého životního stylu]
					 
								
					                                         Lázně jako nositel myšlenky zdravého životního stylu 


															
										
					Rozvíjet vše, co nabízejí Lázně Teplice na Bečvou, stejně jako prošlapávání cesty ke zdravějšímu životnímu stylu nás všech, to je osa jejich činnosti. Regenerovat lidský organizmus, na který útočí stále dost civilizačních chorob, pečovat o harmonii ducha a těla, dostávat do souladu pohybový aparát, pomáhat udržet v kondici zaměstnance firmám v rámci rekondičních pobytů, ale i navazovat na tradice při zahajování lázeňské sezóny.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: A tak jsme vyplnili přihlášku…]
					 
								
					                                         A tak jsme vyplnili přihlášku… 


															
										
					Až teprve z odpovědí Markéty Tomek jsem poznala, jak sofistikovaná a náročná je výroba dětských plen nebo hygienických kalhotek. Produkt koupíte, použijete a vyhodíte, víc neřešíte. Ale...

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  [image: Poptávka po komfortním větrání s rekuperací tepla roste]
					 
								
					                                         Poptávka po komfortním větrání s rekuperací tepla roste 


															
										
					Firma Zehnder začínala výrobou motocyklů. V současnosti po celém světě poskytuje komplexní řešení pro komfortní, energeticky účinné a zdravé vnitřní klima. Své produkty vyvíjí a vyrábí v 16 vlastních závodech v Evropě, Číně a Severní Americe a má přibližně 3800 zaměstnanců.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
			










                        
          
        
        
        
            
          
        
             
        
            
            		

					Slovo ke dni

		
				
									Obrat k přirozené stravě nebo zdravému selskému rozumu?
				
				
				
				
				
									
						Není to tak dávno, co vyšla souhrnná zpráva pod hlavičkou OSN upozorňující na nebezpečí vysoce zpracovaných potravin. A čím že jsou nebezpečné? Mají souvislost s výskytem a rozvojem některých chorob včetně těch obávaných civilizačních a duševních. O posledně jmenovaných se dokonce hovoří čím dál častěji jako o epidemii. Není se co divit. Evoluce člověku trvala léta. Jak by mohlo být lidské zažívání zvyklé na látky nebo technologické zpracování surovin, které není starší než století? Zažili jsme boom ztužených tuků, tuků na smažení, průmyslových cukrovinek obohacených o kukuřičný sirup, glukózovo-fruktózový sirup, modifikované škroby, emulgátory, sladidla, přídavky mléčných bílkovin, hrachového proteinu…Ve výčtu by se dalo pokračovat. Otázka tedy zní, když je možné restrikcemi potírat kde co, nebylo by nasnadě také něco zvýhodnit? Třeba...					

				
									
						
															Pokračování ...													
					

							



		


			

					Aktuality

		
			
			

[image: Obrázek4]


	
	
        
			Stavební firmy tvořily téměř pětinu všech insolvencí         19. březen 2024



	

Stavebnictví a trh s realitami se celosvětově potýkají s rostoucími úrokovými sazbami, vysokými cenami stavebních materiálů i prací, ale také nedostatkem pracovní síly. Letos se situace pravděpodobně nezlepší, a to ani v českém stavebnictví, kde se očekává pokles o 2,5 %.







			

[image: web copy]


	
	
        
			Změny v představenstvu Elektroenergetického datového centra         19. březen 2024



	

Novým předsedou představenstva Elektroenergetického datového centra (EDC) byl dnes jmenován Petr Kusý. Bývalý radní Energetického regulačního úřadu (ERÚ) nahradil v čele společnosti Richarda Kabeleho, který se přesunul na pozici místopředsedy představenstva.







			

[image: Jana Zelinková 2]


	
	
        
			Jana Zelinková generální ředitelkou Generali penzijní společnosti          19. březen 2024



	

V prvním březnovém týdnu letošního roku došlo k personální změně ve vedení Generali penzijní společnosti skupiny Generali.







			

[image: Uniqa copy copy copy]


	
	
        
			UNIQA loni zrychlila dynamiku růstu a upevnila pozici na trhu         19. březen 2024



	

V celkově velmi náročném roce 2023 se UNIQA pojišťovně podařilo poprvé překonat hranici 20 miliard korun předepsaného pojistného. Významnou roli sehrává i nadále v hospodaření celého evropského koncernu.







	


		


	
        

            
        		

					Partneři

		
			


	
Hlavní partneři:

[image: TOSlogo 172] [image: JPF]



 

Partner plus:
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Partneři:

[image: logo-grada3]    [image: logo-dtocz] [image: upv logo 56]
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				Český železniční průmysl ročně vytvoří stovky míst pro absolventy středních škol
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: GFpHKjZXQAAhbAv]Každoročně více než 500 míst pro absolventy středních odborných škol a učilišť vytvoří podniky českého železničního průmyslu – členové sdružení ACRI. Podniky, které vyrábějí široké portfolio produktů, od drážních vozidel přes řídicí technologie, komponenty a součástky, vybavení interiérů vozidel nebo například po kolejnice, přitom mají zájem především o absolventy oborů elektro, mechaniky, seřizovače, obsluhu CNC strojů a další specializované profese.

            


	
	



      


    
      
        




	
			
					
				Většina firem kvůli vyšším nákladům, administrativě a nejasnostem propustila dohodáře
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: graf copy copy]Zaměstnavatelé v reakci na legislativní změny u dohod o provedení práce a pracovní činnosti, vyvolané novelizací zákoníku práce a konsolidačním balíčkem, snížili počty uzavřených dohod.

            


	
	



      


    

      
        




	
			
					
				Mírná většina členů AMSP ČR je pro přijetí eura
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: AMSP]Mírná většina menších podniků a živnostníků je pro přijetí společné evropské měny. Ukázala to anketa mezi členy Asociace malých a středních podniků a živnostníků ČR, která proběhla ve dnech 16.–19. ledna 2024 formou dotazníkového šetření. Ankety se zúčastnilo téměř šest stovek podnikatelů a živnostníků.

            


	
	



      


    
      
        




	
			
					
				Česká firma vyvinula unikátní technologii, která může vyřešit evropský problém s plasty
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: MP]Česká společnost Green Future jako první na světě představila funkční komerční jednotku na termochemickou recyklaci plastů. Tato technologie zvládne zpracovat veškerý obsah „žluté popelnice“ a může být světovým řešením recyklace plastů, které dnes z velké části končí ve spalovnách.

            


	
	



      


    

      
        




	
			
					
				Pro tyto firmy se v Česku vyplatí pracovat
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: ilusKŠimková]Nejlepší zaměstnavatel v České republice vyrábí cigarety, je jím společnost JTI, Japan Tobacco International. Ukázala to v lednu zveřejněná česká část celosvětového žebříčku Top Employer 2024. Ocenění letos získalo pouze 23 firem podnikajících v České republice.

            


	
	



      


    
      
        




	
			
					
				Penzijní fondy UNIQA mají za sebou povedený rok
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        [image: Uniqa]Účastníci doplňkového penzijního spoření mají důvod k radosti: dynamické fondy loni zažívaly nejlepší rok za uplynulé desetiletí a konzervativnější fondy si rovněž připisují slušné zisky. Letopočet 2023 tak dokázal smazat pachuť propadů z roku 2022.

            


	
	



      


    
      
 
  
  


  



		


	
            

        

                
            		

					Odborní partneři

		
			


	[image: csj105] [image: cia 60 copy] [image: logo-kzps] [image: acto] [image: cma 30 let]  [image: Svaz květinářů a floristů ČR]  [image: cmsm105][image: caim200] [image: AVLOGOM3] 



		


	
        

        
            
            		

					Duševní vlastnictví - ve spolupráci s ÚPV
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			Ochrana průmyslových vzorů         19. leden 2024



	

Anglické slovo design je odvozeno z latinského de-signare, označit, vyznačit. Postupně dostalo také významy „navrhnout“ či „návrh“. Od poloviny 20. století, kdy se začal klást větší důraz na vzhled výrobků a na reklamu, se rozšířilo do mnoha jazyků, včetně češtiny, v užším významu „výtvarného návrhu užitkových předmětů“.



	Pokračování ...            



	


		


			

					Pohledem redakční rady

		
			
			

[image: Koberna MO1]


	
	
        
			Zapomínáme ale podotknout, co to bude stát a kdo to zaplatí         11. listopad 2022



	

Přednáška na konferenci České společnosti pro jakost 26. září. Jedna z nejlepších, všichni naslouchali a mám dojem, že i souhlasili. Řečníkem byl Ing. Miroslav Koberna, CSc., ředitel pro programování a strategii Potravinářské komory České republiky. Hovořil o kvalitě potravin, ale trochu z jiného úhlu, než jsme zvyklí. Okem odborného kritika se podíval na Green Deal. A jak to souvisí s tím, co máme a budeme mít na talíři? Poprosila jsem ho, aby některé myšlenky rozvedl:



	Pokračování ...            
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				Vliv digitalizace na firmy a zaměstnance			
		
	
	
		
			
				Konica Minolta zdvojnásobí investice			
		
	
	
		
			
				Listopadový Kulatý stůl v Brně 			
		
	
	
		
			
				Metrový koberec lze pořídit se slevou  			
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				Stavební firmy tvořily téměř pětinu všech insolvencí 19. březen 2024	
	
		
			
				Změny v představenstvu Elektroenergetického datového centra 19. březen 2024	
	
		
			
				Jana Zelinková generální ředitelkou Generali penzijní společnosti  19. březen 2024	



		


			

					Lobby info

		
				
		
			
				Zálohování nesmí zaplatit spotřebitel 13. listopad 2023	
	
		
			
				Česko má šanci posílit energetickou stabilitu 16. říjen 2023	
	
		
			
				Aplikovaný výzkum jako cesta k přidané hodnotě. Návrh rozpočtu ale s jeho dostatečnou podporou nepočítá  5. září 2023	



		


			

					Finance

		
				
		
			
				UNIQA loni zrychlila dynamiku růstu a upevnila pozici na trhu 19. březen 2024	
	
		
			
				Zhodnotit firemní peníze? Investice do ředitele je lepší než zlato 15. březen 2024	
	
		
			
				Dlouhodobý investiční produkt UNIQA 6. březen 2024	



		


			

					Zaregistrujte se do našeho newsletteru

		
			


	 






 














		


			

		
			


	Navštivte také naše další portály
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